
IZ KS
KRIM-RUDNIK

Dve, tri o delu
»Podkovanega krapa«

21. decembra lani so imeli taborniki odroda
»Podkovani krap« svoj občni zborvdvorani KS
Krim-Rudnik. Na zboru se je zbralo 58 taborni-
kov. Že ob pogledu na dvorano je bilo vidcti
same mlade, najmlajše obraze, medtem kostar-
šev tabornikov, ki so bili prav tako vabljeni, ni
bilo. Med prisotnimi so bili tudi predstavniki
KS, ZRVS in odreda »Rožnik«. Najbolj zanimi-
ve stvari na podobnih sestankih so programi \n
pregledi dela. V teh točkah se obravnava prctc-
klo delo, uspehi in problemi tabornikov. V pre-
gledu dcla v minulem letu se je izkazalo, da so
precej sodelovali na raznih tekmovanjih. pred-
vsem mlajši taborniki in tabornice, medtem ko
so se klubovci udeležili le nočnega tekmovanja,
ki ga prireja odred »Močvirskih tulipanov«. Za
več tekmovanj že ni bilo časa, saj so klubovci
večinoma študentje s svojimi obveznostmi.

Na to se navezuje tudi problem pomanjkanja
vodnikov za medvedke in čebelice, ki so se
tabornikom pridružili šclc lansko jcsen.

Tovariš Svetličič je povedal, da bi taborniki
razširili svoje delovanje tudi na Rudnik in tam
ustanovili vod. Ob pogledu minulega dela se jc
pojavil tudi pereči problem prostora, ki je že
močna ovira za vsakršno klubsko dejavnost pri
nas. Predstavnik skupščine KS in član nadzorne-
ga odbora Maks Močnik je v zvezi s tem pove-

dal, da je KS že poskušala sodelovati s stanoval-
ci bloka nad prostori KS, ki imajo cn prazcn
prostor, katercga pa stanovalci — nočejo oddati
v najem — češ, da ga rabijn za kolesarnico.

Piscc teh vrstic in tudi bližnji stanovalci pa
vedo, da okoli teh takoimenovanih blokov nik-
jcr ni vidcti kolcs ob nobcncm času.

Poleg tega to ni cdini problcm, ki ga imajo
obiskovalci in uporabniki prostorov KS Krim-
Rudnik s stanovalci blokov na Poti k ribniku.
Ko je prišcl na vrsto f inančni pregled, je načel-
nik odreda Borut Božič omcnil tudi dolgolctno
skrivno željo tabornikov - nabavo lokostrelske
opreme, ki jo nekateri odredi že dolgo imajo in
z njo sodelujejo na raznih taborniških tekmova-
njih.

Lokostrelska oprema ni poceni, poleg tega pa
se po zadnjih restrikcijah uvoza že lep čas ne
dobi v domačih trgovinah.

Drugi problem je nabava oficirskega šotora,
ki naj bi že lela 1978 postal last odreda »Podko-
vani krap«, vcndar je zaradi praznih obljubTKS
ostal v trgovini.
Najbolj interesantna točka občnega zbora je bil
program za leto 1980, ki ga naj omenim v
najbolj skopih bcsedah.
Sodelovali naj bi na prireditvah Svobodne Jelo-
vice v januarju, Nučičevem memorialu in občin-

skemu mnogoboju v februarju in marcu, v aprilu
naj bi odrcd »Podkovani krap« organziral mc-
morial Oskarja Kovačiča.

Maja naj bi sodelovali pri praznovanju 1,
maja, 9. maja sc bodo udclcžili tradicionalnih
prireditev »Ob žici okupiranc Ljubljanc«, po-
skusili bi se na slovcnskem taborniškem parti-
zanskem mnogoboju.

Junija so bodo začele priprave na tabor. ki naj
bi bil v začetku julija za mlajše tabornike in
avgusta za starcjše. V oktobru bo na vrsti Milo-
vanovičev memorial in še trijc memoriali v no-
vembru. Poleg teh najvažncjših prircditcv so še
izleti, pikniki in marsikaj za razvedrilo taborni-
kov.

Na koncu dnevnega reda so podelili priznanjc
tabornikom, med drugim tudi Silvi Bausovi kot
ustanoviteljici odrcda in dolgoletni nesebični
dclavki pri finančnih poslih, ki jih opravlja z
veliko Ijubeznijo do mladih iabornikov. Končno
so si taborniki ogledali še nokaj risank in dobili
nekaj piškotov in sok.

Za vse, ki vas zanima delo mcd taborniki naj
povemo, da delajo v prostorih KS Krim-Ru-
dnik, Pot k ribniku 20. Program jc pester in
taborniki so obljubili, da ga bodo poskušali
izpolniti. Vabljeni!

PETER KOSMAČ


